

## 2015全自动单片湿巾包装机械 | 单片湿巾包装设备

产品名称	2015全自动单片湿巾包装机械   单片湿巾包装设备
公司名称	瑞安市德业机械厂
价格	58000.00/台
规格参数	品牌:德业 型号:PMT-260
公司地址	瑞安市飞云街道龙头工业区
联系电话	86-57765012275 18967756260

### 产品详情

pmt-260全自动单片湿巾包装机

pmt-260full-automatic single plaster wet tissue packing machine

湿巾包装机用途：

该机适用于医用无纺布，水刺无纺布，湿强纸等湿巾材料的折叠成形，剪切，以及外袋的包装。

usage: machine is suitable for puckering and cutting medical non-woven fabric, hydroentangling non-woven fabric and wet-strength paper and so on material of wet tissue, and package wet tissue.

湿巾包装机特点：

1. 全电脑机电一体化控制，安全可靠。
2. 湿巾成型切断，加液充填，日期打印，成品包装同频完成。
3. 无二次污染，卫生安全，节省劳力，节省资源。
4. 湿巾连续输送同步成型，不同尺寸快速调整。
5. 外包装长度光电跟踪自动，图案准确，方便。
6. 辊压式空气排放，完全符合包装标准。

characteristic:

1. wholly computerized electromechanical integration for control, thus safe and reliable.

2. synchronous completion of wet tissue shaping and cutting, liquor steeping, date printing and finished product packaging.
3. secondary pollution-free, thus hygienic, safe and labor force and resource saving.
4. continual conveying the wet tissue for synchronous shaping, and fast adjustment of different sizes.
5. the length of the overwrapping can be automatically aligned by the photoelectric tracing system, hence accurate in pattern and convenient.
6. rolling type air release is completely up to the packaging standard.

湿巾包装机主要技术参数：

项目	pmt - 260
型号	
袋长范围 ( mm )	60-300
袋宽范围 ( mm )	30-100
包装速度 ( pouches/min )	50-200 ( 取决于袋子尺寸与材料 )
填充液体容量 ( ml )	0-12
适应包材	pet/al/pe, pet/pe, ny/alpe, ny/pe等。
包材最大宽度 ( mm )	260
包装高度 ( mm )	35
包装类型 ( mm )	三边封h型
电源	220/380v 50hz ( 可根据客户需要来做 )
总功率 ( kw )	2.4

毛重 (kg)	730
包装箱尺寸 (l × w × h mm)	2600 × 1480 × 1500